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Vlaamse Rand  -  Boomplantacties

De minister zet in zijn beleid voor de Vlaamse Rand enorm hard in op het behoud en het 
maken van het groene karakter van de Vlaamse Rand. Dit doet hij via boomplantacties, 
onder andere gefinancierd via het Vlaamse Randfonds.

1. Hoeveel bomen zijn er met de middelen van het beleidsdomein Vlaamse Rand 
geplant in de Vlaamse Rand, van 2017 tot op heden? Graag een overzicht per jaar en 
per gemeente.

2. Graag een overzicht van alle boomplantacties die sinds 2017 in de Vlaamse Rand zijn 
ondernomen. Daarbij graag een vermelding met welke organisaties daarvoor is 
samengewerkt, hoeveel bomen per actie zijn geplant, hoeveel budget per actie is 
uitgetrokken en in welk gebied er per actie bomen zijn geplant.

3. Hoeveel bomen zullen de komende twee jaar in de Vlaamse Rand met middelen van 
het beleidsdomein Vlaamse Rand worden geplant? Graag een totaaloverzicht per jaar 
en per gemeente.



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD 
op vraag nr. 150 van 23 november 2022
van KATIA SEGERS

1. U stelt terecht dat ik hard inzet op het behoud en de creatie van een nog groenere Rand. 
Het versterken van het groene karakter is dan ook één van de belangrijke beleidsdoelen 
van het specifieke beleid voor de Vlaamse Rand. Het Vlaamse Randfonds werd evenwel 
pas in 2019 in de algemene uitgavenbegroting van de Vlaamse overheid ingeschreven. 
Vanaf 2020 werden er met deze middelen diverse groenprojecten gesubsidieerd. Vóór 
deze periode zijn er geen boomplantacties gefinancierd vanuit het beleidsdomein 
‘Vlaamse Rand’, wel via het Agentschap Natuur & Bos.

De afgelopen 2 jaar konden gemeentebesturen, verenigingen en organisaties in de 
brede Rand gebruikmaken van projectsubsidies ‘Groene Rand’ om meer toegankelijk 
groen te creëren in de regio. De subsidielijn ging uit van het Agentschap Natuur & Bos, 
maar in 2020 en 2021 stond het Randfonds in voor 50% van de projectkosten.
Zo werden er in 2020 24 projecten, goed voor een totaal van 3,5 miljoen euro, 
georganiseerd. In 2021 werden nog 9 projecten goedgekeurd voor een totaalbedrag van 
2 miljoen euro, waarvan telkens de helft afkomstig was uit het Vlaamse Randfonds. 
De 33 projecten van de Groene Rand worden toegelicht op de website van de Vlaamse 
Rand. In de eerste bijlage bij dit ontwerpantwoord vindt u onder meer terug hoeveel 
bomen er per project zullen aangeplant worden. De projecten verkeren in een 
verschillend stadium van uitvoering. Bepaalde projecten vergen meer tijd dan andere. 
Er vonden wel al veel plantacties plaats. De in 2020 goedgekeurde projecten dienen 
uiterlijk eind 2024 afgerond te zijn. Voor de in 2021 goedgekeurde projecten loopt de 
uitvoeringstermijn tot eind 2025.

Naast de projecten die ondersteuning kregen via ‘Groene Rand’, ging ik de afgelopen 
jaren een samenwerking aan met de vzw ‘No Way Back’. De vzw is beter bekend onder 
hun roepnaam ‘De Bûûmplanters’. Ze stonden in voor het aanplanten van de 
gordelbomen van de edities 2020, 2021 en 2022. Daarnaast voerden ze ook een 
educatief bomenplantproject uit in samenwerking met verschillende scholen in de 
Vlaamse Rand. Zo konden ze in totaal al 43.629 bomen en struiken aanplanten. Een 
klein deel daarvan wordt dit plantseizoen nog aangeplant. In de tweede bijlage bij dit 
antwoord vindt u daarover meer informatie terug.

2. Ik verwijs naar bovenstaand antwoord. Naast de projectsubsidies ‘Groene Rand’ en de 
projecten met de Bûûmplanters was er ook het project voor de uitbreiding van het 
Kravaalbos in Asse. De gemeente Asse, het ANB en het ABB- Coördinatie Vlaamse Rand 
maakten samen 1,3 miljoen euro vrij om 11 hectare grond in en rond het Kravaalbos 
aan te kopen. Het aandeel van het ABB vanuit het Vlaamse Randfonds bedroeg 388.000 
euro.

Door de aankoop werd dit oude loofbos niet alleen groter, maar werd het ook mogelijk 
om ruim 40 hectare – bijna de helft – van het bos toegankelijk te maken voor het 
publiek. Dit initiatief toont aan dat het Vlaamse Randbeleid deze regeerperiode ook een 
offensievere insteek kent: niet alleen het bestaande groen behouden, maar ook zorgen 
voor bijkomend groen. Waar verantwoord proberen we de natuur ook toegankelijk te 
maken. De aankoop past daarnaast ook mooi in de doelstelling van de Vlaamse Regering 
om tegen 2024 4.000 hectare extra bos te creëren in Vlaanderen. 

https://www.vlaanderen.be/vlaamse-rand/subsidies-vlaamse-rand/vlaamse-randfonds/hoe-stimuleert-het-vlaamse-randfonds-vergroening
https://www.vlaanderen.be/vlaamse-rand/subsidies-vlaamse-rand/vlaamse-randfonds/hoe-stimuleert-het-vlaamse-randfonds-vergroening


3. Voor de rest van de regeerperiode plan ik nog om een significant extra aantal bomen in 
de Vlaamse Rand aan te planten. Het is momenteel nog te vroeg om er een specifiek 
aantal op te plakken. Er is ook nog geen overzicht beschikbaar van de locaties waar de 
nog aan te planten bomen zullen komen.

BIJLAGEN

1. Subsidies groene rand
2. Bûûmplanters – gerealiseerde aantallen Gordelfestival 2020, 2021 en Scholen Groene 

Rand 2021 + streefcijfer Gordelfestival 2022

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15954
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15955
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15955

